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Abstract (en)
The bag comprises at least one small inner pocket (20) accommodated in an outer envelope (1) and fixed to the latter, the small pocket and the
outer envelope delimiting two access openings (16, 26) which are closed independently of one another by rapid closures (13, 22) (zip closure, touch-
and-close closure, or the like), capable of joining the lips bordering the said openings. <??>According to the invention, the inner pocket (20) is in
a single piece with a side (4) and a top (5) of the outer envelope (1) in order to delimit a first access opening (26) whose lips are capable of being
joined by a first rapid closure (22), this top (5 or 6) and the other side (3) of the envelope (1) delimiting a second access opening (16) to the latter,
the latter opening having lips which are capable of being joined by a second rapid closure (13). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le sac comporte au moins une petite poche intérieure (20) logée dans une enveloppe extérieure (1) et fixée à celle-ci, la petite poche et l'enveloppe
extérieure délimitant deux ouvertures d'accès (16, 26) fermées indépendamment l'une de l'autre par des fermetures rapides (13, 22) (à glissière,
autoagrippante ou autre), susceptibles de réunir des lèvres bordant lesdites ouvertures. Suivant l'invention, la poche intérieure (20) fait corps avec
un flanc (4) et un dessus (5) de l'enveloppe extérieure (1) pour délimiter une première ouverture d'accès (26) dont les lèvres sont susceptibles
d'êtres réunies par une première fermeture rapide (22), ce dessus (5 ou 6) et l'autre flanc (3) de l'enveloppe (1) délimitant une deuxième ouverture
(16) d'accès à celle-ci, ouverture dont les lèvres sont susceptibles d'être réunies par une deuxième fermeture rapide (13). <IMAGE>
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